
 

Referat af møde i Skovlund/Ansager Udviklingsråd torsdag den 12. december 

2024. 

Tilstede: Kristian Støjberg, Bjarne Burgdorff, Finn Grundahl og Karen 

Johansen 

Afbud:   Inge Thisted og Peter H. Breum 

1. Info og bordet rundt. Kristian:  Intet til referat. 

 
Bjarne:    Intet til referat. 

 
Finn:       Intet til referat. 

 

Karen:     Intet til referat. 
 

2. Opfølgning på kommunale 
opgaver i Ansager og 

Skovlund. 
 

 
 

 

 
 

 Markvangen, Skovlund.  
Der byggemodnes. 

 Visionsoplæg Kvie Sø. Hvor langt er vi? 
Bjarne undersøger ved Mathias Bjerring 

Knudsen. 
 Ordensregler for Kvie Sø er sendt til Fred-

ningsstyrelsen. 

 Hvordan står det til med Hjertestiens 
færdiggørelse ved restauranten ved Kvie 

Sø? 
 Der er opstået en ny forening, der starter 

med afvikling af saunagus ved Kvie Sø 
lørdag den 14. december med afvikling i 

perioden kl. 1300-1600. Der skal søges om 
placering ved Kvie Sø fra gang til gang. 

 Fortovet ved Stationsvej i Ansager er 
ved at blive lagt. Fliserne er der. Nu venter 

vi kun på, at entreprenøren færdiggør 
arbejdet. 

 Broen ved Ansager Å og Søparken er 
næsten færdig. 

 Den anden bro over Ansager Å er røget i 

nogle problemer, der kræver en del dispen-
sationer (Fredskov, ny landzonetilladelse og 

ny byggesagsbehandling). Tilladelsen er nu i 
hus. Som det ser ud nu, bliver broen 

placeret i slutningen af 1. kvartal 2025 (hvis 
ellers vejret tillader det) ifølge Samir 

Mujkanovic, administrationsleder. Varde 
Kommune. 

 Nørregades udvidelse i Ansager. 
Ansager Byudvikling og politiet er på 

opgaven. 
 Hans Larsens Plads. Ansager Borgerfore-

ning og Skovlund Ansager Udviklingsråd har 



sendt vores ønsker til at bevare stedet pænt 
til Varde Kommune. Dette har vi endnu ikke 

hørt fra, men håber på positivt svar. 

3. FUR info.  Nyt datacenter ved Ølgod – Krageris – 
omtalt. 

 Der er afsat 250.000 kr. til Udviklings-
rådene i Varde Kommune. Et udvalg er 

nedsat til at administrere dette. Bjarne 
Burgdorff fra Skovlund-Ansager 

Udviklingsråd er med og Mathias Bjerring 
Knudsen, Varde Kommune er tovholder. 

Første møde er afholdt den 11. december 
2024. 

 Synlighed. I forbindelse med at der er 
kommunalvalg i 2025, talte vi om vores 

synlighed til kommunens politikere – både 
gamle og nye. I form at walk/drive & talk. 

4. Ruban. Ruban er drøftet. Som det ser ud nu, er vi slet 

ikke klar til at bruge det i forhold til PR. 
Vi inviterer Karsten Madsen om brugen af Ruban 

fremover til et senere møde i 2025. 

5. Økonomi Indestående dags dato: 88.000 kr. 

6. Næste års møder og  

arrangementer. 
 

 
 

 

Generalforsamling i 2025 skal ske i Ansager.  

Det bliver torsdag den 6. marts 2025.  
Tid og sted aftales snarest. 

 
Næste møde er mandag den 27. januar 2025 kl. 

1900 i Skovlund-Ansager Hallens Mødelokale. 

7. Evt.  

 Referent: Karen Johansen  
 


